
L«Ajuntament de Roses vol regularitzar la utilitzaci� del

pol�mic llagut

El consistori diu ques'hi est� fent una actuaci� de manteniment i que

tothom hi podr� optar

El Club de Rem, practicant entrenaments a la

poblaci�. <br/>

ROSES | DDG

L'alcalde de Roses, Carles P�ramo (CiU), assegura en declaracions

a Empord�TV que el llagut que ha hagut de tornar el Club de Rem

de la poblaci� es troba en una actuaci� de manteniment a les

drassanes i que faran un concurs o un conveni per decidir qui

utilitza el vaixell o si s'ha de compar tir. El batlle assegura que s'ha provocat una tempesta amb un got d'aigua i

diu que la seva intenci� �s regular correctament el proc�s de cessi�. L'assumpte s'ha tractat a petici� dels grups

de l'oposici�.

Malgrat al ple del passat mes d'octubre, P�ramo va assegurar que la seva intenci� era que el Grup d'Espor ts

N�utic (GEN), aglutin�s tots els espor t per considerar que no hi ha ofer ta per a tants aspirants, ara assegura que

la idea �s que s'estableixi una convocat�ria clara per a optar a aquest llagut municipal, que va costar 15.000

euros i que es va cedir "de paraula" a aquesta entitat. El batlle af irma que la barca es troba en un bon estat per�

que cal obrir un concurs on s'estableixin una s�rie de requisits per a aquelles persones que vulguin utilitzar-lo i

que "s�piguem en cada moment qui el t�". P�ramo, a m�s, assegura que no descar ten que pugui utilitzar-lo m�s

d'una entitat com passa amb d'altres  equipaments del municipi.

Les tres tripulacions del Club Mar�tim de Roses, que f ins ara disposaven d'aquest llagut, van denunciar fa uns

dies que el fet d'haver-lo tornat ha provocat que s'hagin quedat sense poder-se entrenar. Demanaven que

l'Ajuntament reconsider�s la decisi� i que entengu�s que fa 18 anys que ensenyen rem, mentre que l'altra entitat

tot just acaba de comen�ar. A m�s, el Club recordava que no reben ajudes econ�miques del consistori mentre

que  en canvi l'altra entitat s� que en rep.

De fet, des del 2008 que tenien cedit aquest llagut que els ha servit per a les tres tripulacions que tenen, dues de

s�nior i una de cadets amb un total de trenta joves d'entre 14 i 15 anys. L'alcalde assegura, en canvi, que en

aquests moments el llagut s'est� sotmetent a una actuaci� de manteniment i critica les retic�ncies que ha

presentat el Club a l'hora de retornar-los aquesta barca que �s de propietat municipal.

Per altra banda, P�ramo va fer p�blic l'arxivament def initiu de les den�ncies per les multes que havia interposat

l'exregidor d'ICV Esteve Dan�s. L'exedil havia recorregut l'arxiu provisional i ara l'Audi�ncia de Girona ha donat el

cas per tancat.
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